
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Imir

:5

	

. ., .

	

1

	

;
Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgy űlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k

benyújtani Pintér Sándor belügyminiszter úrna k

"Ön is érintett lehet a belvárosi ingatlanbotrányban? "

címmel .

Tisztelt Belügyminiszter Úr !

Az Atlatszo.hu felületén megjelent egy interjú Portik Tamással, több, súlyos b űncselekmény

vádlottjával, az Energol Rt . volt igazgatójával . Portik többek között arról beszélt, hogy a
belvárosi ingatlanmaffiában nem csak Rogán Antal és Habony Arpád lehet érintett, hanem Rac k
László és Pápa Marianne - akik kedvezményezettjei is voltak az ingatlaneladásoknak - kapcsá n

esetlegesen On is . Cégadatokból tudható, hogy On korábban üzleti tevékenységet folytatott Rack

Lászlóval, valamint , Pápa Marianne volt férjével, Szetlik Ferenccel . A titokzatos kormányzati
tanácsadó Habony Árpád pedig Szetlik Ferenc unokaöccse, így több szempontból is hihet őnek

tűnhet az oknyomozó portál által csak "Rogán-Habony-Pintér tengely"-nek nevezett

összefonódás . Portik szavai szerint Pápa Marianne és On "diktálnak" Habony Árpádnak . A

köztulajdonban álló ingatlanok töredékáron történő értékesítéséről Portik úgy fogalmaz, hogy
"szabadon ment az üzlet" a belvárosban, valamint az I . kerületben is .
Természetesen tisztában vagyok azzal, hogy Portik Tamás egy több b űncselekményben i s

érintett erőszakos bűnöző, ugyanakkor szavahihet őség kérdésében, a kormánypárti
politikusokkal öszzehasonlítva,- arra alkalmasak szavai, hogy kérdéseket vessenek fel .

Kérdezem ezért Belügyminiszter urat :
1. Áll vagy a korábbiakban állt-e On személyes, vagy üzleti kapcsolatban Pápa Marianne-al ?

2. Áll vagy a korábbiakban állt-e Ön személyes, vagy üzleti kapcsolatban Habony Árpáddal ?

3. Korábbi üzleti kapcsolatai révén jutott-e Ön bármilyen anyagi, vagy egyéb jelleg ű előnyhöz
a belvárosi, esetleg az I . kerületi ingatlaneladások kapcsán?

4. Vett-e Ön részt akár csak informálisan az ingatlaneladások lebonyolításában, bérl ők vagy

vevők felkutatásában, egyeztetések lefolytatásában ?

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2015 . március 04 .

Tisztelettel :

Varju László
Demokratikus Koalíció
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